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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over de Huurcommissie (ingezonden 13 augustus 2020). 

Vraag 1
Hoe lang zijn de voorschreven termijnen voor behandeling van verschillende 
zaken door de Huurcommissie? 

Vraag 2
Hoeveel zaken worden jaarlijks behandeld door de Huurcommissie? Hoeveel 
daarvan gaan over de huurverhoging? 

Vraag 3
In hoeveel gevallen worden huurders in het gelijk gesteld? 

Vraag 4
Wat zijn de daadwerkelijke doorlooptijden? 

Vraag 5
Bij hoeveel zaken wordt de voorgeschreven termijn overschreden? 

Vraag 6
Deelt u de opvatting dat zeker in tijden van woningnood een goed functione-
rende Huurcommissie cruciaal is om huurders te beschermen? 

Vraag 7
Is het waar dat verhuurders ongeremd huren kunnen verhogen en onderhoud 
weigeren zolang een zaak in behandeling is bij de Huurcommissie? Acht u dat 
wenselijk? 

Vraag 8
Wat zijn volgens u de oorzaken van de lange doorlooptijden bij de Huurcom-
missie? 

Vraag 9
Gaat u maatregelen treffen om het functioneren van de Huurcommissie te 
verbeteren? Bent u bereid om een grotere financiële bijdrage te leveren, 
zodat de capaciteit wordt vergroot en wachttijden worden beperkt?
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